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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 10/2020 
Data: 20 de novembre de 2020 
Lloc: reunió telemàtica 
Horari: de les 10:00 h a les 12:00 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau. President 
Modesto Fabra Valls 
Andrés Marzal Varó 
Jesús Lancis Sáez 
José Luis Gordo García-Madrid 

 
Representació de la part social 
M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Jordi Torner Mas (UGT) 
Isabel María Vicent Soriano-Canós (CCOO) 
Jordi Albert Pilar Campos (CCOO) 
María Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
Ignacio Aymerich Ojea (CSIF) 
Eva María Ramírez Calatayud (STEPV-Iv) 
Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv) 
 
Assessors i assessores de l’administració de la Universitat 
Vicente Cervera Mateu, Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat 
 
Assessors i assessores de la part social 
Cristina Chiralt Monleon, (UGT) 
Germán León Navarro (CSIF) 
Edgar Bresó Esteve (CSIF) 
Óscar Coltell Simón (CSIF) 
José Francisco López Segarra (STEPV-Iv) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
 
Secretari 
José Carlos Martínez Moreno 
 
Excusen l’absència 
Rafael Mayo Gual, Mamen Pastor Verchili i María Victoria Camarero Suárez, deleguen el 
seu vot en José Joaquín Gual Arnau. 
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Ordre del dia 
 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior núm. 9/2020 de 3 de 
novembre de 2020. 

2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la relació de sol·licituds de 
transformacions i promocions de places de professorat corresponent a la segona 
convocatòria ordinària de l'any 2020 d’acord amb els criteris del DCDI. 

3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació docent del 
professorat ajudant doctor. 

4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de contractació d'una plaça de 
professor/a visitant (PV) en l’àrea d’Anàlisi Geogràfica Regional. 

5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de 
professorat dels cossos docents universitaris, proposta de perfils i de la 
composició de les comissions de concursos d'accés. 

6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PDI. 
7. Informe sobre el professorat associat de l'UJI . 
8. Informe Oferta d'Ocupació Pública del PAS per a l'any 2020. 
9. Torn obert de paraules. 

 
 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

 
Abans de començar amb l’ordre del dia, el president comunica l’informe de les dades 
COVID sobre el PAS i el PDI del període 2 de novembre fins la data de la Mesa. També 
explica que, en el segon semestre, el PDI considerat vulnerable tindrà la docència no 
presencial. 

La representació de CCOO expressa que hi ha una diferenciació, pel que fa a la vulnerabilitat 
i el teletreball, entre el PAS i el PDI. A la qual cosa, el vicegerent li respon que al PAS 
considerat vulnerable, amb l’informe d’UNIMAT, també li serà d’aplicació el teletreball. 

El president continua explicant que el brot que es va produir a la residència d’estudiants està 
controlat i que es va actuar, per part de la Universitat, al respecte. 

El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat comenta que es va activar 
el protocol i es va fer seguiment. Finalitzada la quarantena aplicada, s’ha tornat a la 
normalitat. Pel que fa a les dades COVID sobre l’estudiantat, el percentatge és similar al del 
PAS i PDI. Informa que quinzenalment es publicarà aquesta informació a la pàgina web. 

 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior núm. 9/2020 de 3 de 

novembre de 2020. 

 
El president pregunta els assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta de la sessió 
número 9 de 2020 de la Mesa Negociadora. Cap membre de la Mesa fa cap comentari.  
 
S’aprova per assentiment. 
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2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la relació de sol·licituds de 

transformacions i promocions de places de professorat corresponent a la segona 
convocatòria ordinària de l'any 2020 d’acord amb els criteris del DCDI. 

 
El president explica la proposta de la relació de sol·licituds de transformacions i promocions 
de places de professorat corresponent a la segona convocatòria ordinària de l'any 2020 
d’acord amb els criteris del DCDI. La proposta inclou 6 places de TU que promocionarien 
a CU, 38 de vàries categories que ho farien a TU o a PCD, segons el cas, i 1 que es 
transformaria d’AJ a AJD tipus I.  
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
 
3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació docent del 

professorat ajudant doctor. 

 
El president explica la proposta de canvis de dedicació docent del professorat ajudant doctor. 
Es tracta de 2 places d’AJD tipus I que es transformarien a AJD tipus II. 
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
 
4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de contractació d'una plaça de 

professor/a visitant (PV) en l’àrea d’Anàlisi Geogràfica Regional. 

 
El president explica la proposta de contractació d'una plaça de professor/a visitant (PV) en 
l’àrea d’Anàlisi Geogràfica Regional. Es tracta d’una plaça que ja es va negociar amb el 
departament i que ja s’ha tingut en compte en la planificació dels crèdits. Conclou que 
només falta dotar la plaça per al segon semestre. 
 
La representació del CSIF planteja que no hi ha documentació adjunta. A la qual cosa, el 
president li respon que no hi ha cap documentació específica al respecte. 
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
 
5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de 

professorat dels cossos docents universitaris, proposta de perfils i de la composició 
de les comissions de concursos d'accés. 

 
El president explica la proposta de la convocatòria de places de professorat dels cossos 
docents universitaris, proposta de perfils i de la composició de les comissions de concursos 
d'accés. Es tracta de les places que promocionen de TU a CU i afegeix que tots els perfils i 
les comissions compleixen els criteris. 
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
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6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PDI. 

 
El president explica la proposta de modificació de la RLT del PDI. Es tracta de les 6 places 
de CU. 
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
 
7. Informe sobre el professorat associat de l'UJI . 

 
El president exposa l’informe sobre el professorat associat de l’UJI. Explica que l’estudi, 
que s’ha fet per àrees de coneixement i departaments, inclou les dades generals sobre el total 
de PDI i la capacitat docent segons el tipus de contracte. De la qual cosa es desprèn que hi 
ha un 40% de professorat associat que imparteix el 31% de crèdits docents. 

Pel que fa a l’evolució del nombre de professorat associat, exposa que aquest va baixar 
durant el curs 2018/2019, però que en aquest curs s’ha augmentat per les actuacions fetes 
respecte a la pandèmia, sobretot pel desdoblament dels grups. 

L’informe també inclou quin tipus d’activitat professional externa té el professorat associat. 
El president expressa que la preocupació està en el col·lectiu d’autònoms que és on es poden 
donar els falsos associats, però que és un percentatge molt baix, un 13%. 

També explica que quan estiga aprovada la normativa que reconega la figura del professorat 
substitut, un 40% del professorat associat actual passaria a eixa figura. 

Aclareix que el professorat associat assistencial no s’ha tingut en compte en aquest informe 
atès que tenen unes característiques diferenciadores. 

Expressa que el PDI en general ha fet un esforç especial atesa la COVID-19. Tot i això, són 
moltes les categories, a banda del professorat associat, que no estan ben remunerades. 

La representació de l’STEP-iv reinvindica que a mateix treball, mateixa remuneració. A 
més, demana que s’incloguen a l’informe les dades sobre el professorat associat assistencial, 
perquè variarien els percentatges; i el resultat de les enquestes docents i el grau de satisfacció 
d’aquest col·lectiu. Sol·licita, també, que se li proporcione l’informe al Claustre. 
 
El president li contesta que la rectora i el Consell de Direcció són conscients de les 
condicions d’aquest professorat i que si s’activara el conveni col·lectiu, es podrien donar 
més sol·lucions. Així mateix, li fa saber que l’informe anirà al Claustre. Pel que fa a les 
avaluacions, hi ha una comissió que les analitza però que també es presentaran. 
 
La representació del CSIF comparteix que el professorat associat té moltes demandes, però 
caldria atendre que han de compartir moltes instal·lacions, tenint en compte la situació 
sanitària actual. Sol·licita que se’ls proporcionen infraestructures bàsiques i mitjans. 
 
El president respon que en 2018 es va iniciar un estudi d’espais que es va parar per la 
COVID-19, però que s’avançarà en eixe tema. Pel que fa a mitjans, s’instarà als 
departaments perquè diversifiquen. 
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La representació del CSIF demana quina és la diferenciació respecte al professorat associat 
assistencial i sol·licita també incloure’l a l’informe.  
 
El president explica que les diferències no són de remuneració sinó per les característiques 
laborals de les persones que les poden ocupar, el lloc on imparteixen la docència i el POD 
que tenen. No obstant això, ampliarà la informació. 
 
La representació del CSIF comenta que ha hi hagut una degradació de les condicions 
laborals del PDI en general, la Universitat podria fer una proposta plurianual per millorar la 
situació del professorat associat. Sol·licita que s’amplie l’informe identificant les àrees de 
coneixement que saturen més professorat d’aquesta categoria i proposa que es facilite i 
incentive la dotació de professorat a temps complet.  
 
El president li contesta que l’estudi per àrees de coneixement està fet i que l’idea és fer 
accions per reduir el percentatge de professorat associat. No obstant, tampoc es fàcil dotar 
de professorat a temps complet per la taxa de reposició. 
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
 
8. Informe Oferta d'Ocupació Pública del PAS per a l'any 2020. 

 
El gerent i el vicegerent expliquen que l’Oferta d'Ocupació Pública del PAS per a l'any 2020 
és l’anunci públic de les places derivades de la tassa de reposició de 2019, 14 concretament, 
que es convocaran en el termini de 3 anys i que és necessària l’aprovació per part del Consell 
de Govern. 
 
Per assentiment, s’informa favorablement. 
 
9. Torn obert de paraules. 

 
La representació de CCOO insisteix en tornar a comunicar al PAS el procediment que han 
de seguir les persones vulnerables, atesa la situació sanitària actual. També demana quin és 
el procediment. 
 
El gerent respon que és innecessari saturar en comunicacions atès que la vulnerabilitat és 
una condició independent de la COVID-19 i poden sol·licitar tramitar-ho sempre que siga 
necessari i s’estudiarà cada cas. 
 
La representació de CCOO demana si durant el període de Nadal la Universitat romandrà 
tancada per motius sanitaris. 
 
El gerent contesta que el tema s’ha de portar primer al Consell de Direcció. 
 
La representació de UGT pregunta si s’ampliarà el termini en el calendari laboral de 2021 
per poder utilitzar el permís per hores acumulades no gaudides en 2020. 
 
El gerent respon que s’estudiarà. 
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La representació del CSIF expressa que no tenen informació sobre el mesurament de CO2 
als espais de l’UJI i demana que es comunique als sindicats. Sol·licita una millora en 
equipament per al professorat associat. També pregunta sobre la dotació de mascaretes FFP2 
per al professorat. 
 
El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat contesta que el 
mesurament de CO2 ja s’està fent i que es comunica la planificació i els resultats als delegats 
de prevenció. A més, aquests resultats es faran públics a la pàgina web. Explica que són 
positius, perquè la qualitat de l’aire intern és similar al de l’exterior, i que si s’ha trobat 
alguna anomalia, s’ha corregit. Pel que fa a les mascaretes FPP2, com ja va explicar en la 
darrera Mesa, es destinen al personal vulnerable i s’ha incrementat en mascaretes 
quirúrgiques. 
 
La representació de l’STEP-iv pregunta quan i amb quins efectes es materialitzarà 
l’increment del 2%. Pel que fa a la precarietat del professorat associat, proposa que s’aprove 
una gratificació extraordinària. 
 
El gerent contesta que, respecte a l’increment, encara no s’ha publicat el decret que ho 
autoritze, però serà imminent. Per una banda està l’increment del 2% que tindrà efectes des 
de 1 de gener i es pagarà en la nòmina de desembre. Per una altra banda, està l’increment 
del 0,3% que, al tractar-se d’un increment de massa salarial, fa falta l’autorització i la 
modificació de la RLT segons els acords que ja es van prendre. 
 
Respecte a la gratificació extraordinària, respon que com suposaria un increment de massa 
salarial ho hauria d’autoritzar Conselleria d’Hisenda. 
 
El president comenta que ja es va negociar amb Conselleria incloure al professorat associat 
en la convocatòria d’incentius propis i no es va acceptar. 
 
La representació del CSIF agraeix l’increment del 0,3% i demana que s’agilitze el document 
de teletreball. 
 
El gerent respon que aquest document s’abordarà quan es tracte el calendari laboral per a 
2021. 
 
La representació de l’STEP-iv planteja si s’ha fet l’estudi per reduir la presencialitat a les 
classes. Sol·licita el tancament de l’UJI durant el període de Nadal. També demana reduir 
la presencialitat a les consergeries a partir de les 20h. A més, pregunta en quin punt es troba 
l’oposició d’administratius, si s’ha fet el mesurament d’aigües residuals i com es negociarà 
el calendari laboral de 2021. 
 
El president respon que s’han fet accions i s’ha reduït la presencialitat a les aules. I que, de 
moment, mantenen que els exàmens de gener seran presencials. 
 
El gerent contesta que l’horari de les consergeries l’ha de consultar amb el Consell de 
Direcció. 
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El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat exposa que el mesurament 
d’aigües residuals és complex i que els resultats es publicaran a la pàgina web. Explica els 
resultats obtinguts la setmana anterior i que els anirà actualitzant. 
 
El vicegerent expressa que la Universitat tindrà una resposta positiva pel que fa a l’estudi 
dels casos de persones vulnerables. Al punt de les oposicions, respon que falta l’examen 
reservat a possibles casos COVID-19 i que, concretament, hi ha una persona. Sobre el 
calendari laboral argumenta que s’ha de negociar amb total normalitat i que en funció de la 
situació s’adaptaria. 
 
La representació de UGT pregunta sobre la homologació de les mascaretes que ha proveït 
la FCHS.  
 
El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat respon que no saben si 
estan homologades i que s’enviarà una comunicació a tots els centres informant de la 
rigorositat pel que fa a aquest material. 
 
 
 
Sense haver-hi més temes per tractar, es tanca la sessió. 
 
 
El secretari, 
 

Vist i plau, 
El president, 

 


